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I Seja izvršnega odbora
• v Grosupljem

26. 12. 1983 je imel izvrSni odbor Zavarovalne skupnosti Tri-
glav - območne skupnosti Ljubljana, svojo sejo v Grosupljem. Pred
obmvnavo točk dnevnega reda, je člane 10 pozdravl predsednik IS
SO Grosuplie, tov. Franc Gruden, ki je predstavfl gospodarski polo-
žaj v naS občini. Poudaril je, da je za napredek na področju gospo-
darstva in kmetjjstva pomembno tudi razumevanje in pomoč
Območne skupnosti LjuUjana.

Le-ta sodeluje pri izvajanju
prograjnov na omenjenih po-
dročjih in tov. Gruden je izrazil
željo, da taka politika v delu
zavarovalne skupnosti ostane
tudi v bodoče. Izpostavil je zav-
zeto in vestno delo delavcev
predstavništva Območne skup-
nosti v Grosuplju, ki strokovno
obvladujejo teren in sodelujejo
z organi SO Grosuplje.

Predsednik 10 OS Ljublja-
na, tov. Janko Vrhunc, je izrazil
mnenje članov 10, ki so za-
dovoljni s sodelovanjem naše
občine in skupnosti, saj je to
omogočilo bolj neposredno po-
moč vsem zavarovancem v
občini.

Ob obravnavi točk dnevne-
ga reda glede začasnega plana
zavarovalne premije za leto
1984 in naložbe začasno pro-
stih sredstev in sredstev pre-
ventive, so člani 10 izpostavili,
da je bil letni načrt območne
skupnosti Ljubljana prekoračen
za 7 % in poslovanje v okviru
SaS o temeljih plana območne
skupnosti za obdobje
1981-1985.

lzpostavljen je bil problem
likvidnosti organizacij združe-
nega dela, saj prejema Zavaro-
valna skupnost ,,Triglav" dnev-
no prošnje za finančno pomoč.
Skupnost tekoče planira svoja
prosta sredstva v OZD, vendar
se vračajo izredno počasi. V le-

tu 1983 je pritisk na sredstva
veliko večji kot leto poprej,
OZD pa bi potrebovale še veli-
ko višja sredstva, kot jih je ime-
la Zavarovalna skupnost na raz-
polago.

Pri razdelitvi sredstev pre-
ventive sta iz naše občine, poleg
ostalih iz ljubljanske regije, do-
bila:

- KZ Stična 2,000.000 din
za ureditev in razširitev skla-
dišča semenskega krompirja in

— Veterinarski zavod
,,Krim" Grosuplje 270.000 din
za nakup instrumentov in
opreme dežuinega vozila za
operativo na terenu.

Pridobitev teh sredstev je
za OZD izredno ugodna, saj se
vračajo kratkoročno s 6 %
obrestno mero.

Na zaključku seje je di-
rektor Območne skupnosti
Ljubljana, tov. Marjan Belin,
napovedal, da bo IO na pri-
hodnji seji obravnaval vsa poro-
čila za leto 1983, ki jih bodo
nato obravnavali tudi na sejah
temeljnih rizičnih skupnosti ter
zboru delegatov območne skup-
nosti.

Izrazil je svoje zado-
voljstvo, da so bili načrti
območne skupnosti vletu 1983
ne samo uresničeni temveč na
marsikaterem področju celo
preseženi.
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